
Referat – Brugerrådsmøde 
Torsdag den 06. samt 17. februar 2025 

 
Tid og sted: 10.00-12.00 i IT- lokalet 

 
Deltagere: Arne Kindler, Thomas Wærling, Peter Grovermann, Jutta Hørlyck, Emily 
Drageskov, Nicolai Riber 

Afbud: Jytte Zaar, Flemming Nielsen, Vonni Voer (17.02) 

Mødeleder: Arne Kindler 
 
Referent 06.02: Thomas Wærling (punkterne 3-7) 
Referent 17.02: Gitte Larsen (øvrige punket i dette referat) 

 

Dagsorden 
 
1. Godkendelse af dagsorden – godkendt suppleret af ekstra meddelelser fra Emily  

 
2. Referat af møde 6. februar 2025. Indarbejdet i nærværende referat. Punkterne 3-7 

 

3. NADA aftener 
Hver torsdag har der været NADA arrangement med nåle-terapi mod stress. Arrangøren har 
meddelt Emily, at der ikke er flere nåle, og at hun i øvrigt gerne vil stoppe som arrangør. 
 
4. Årsmøde 7. april 
Thomas, Arne og Emily står for planlægningen. 
På valg er flg., der modtager genvalg: Jutta, Thomas, Flemming, Jytte 
Vonni har ikke meldt tilbage vedr. kandidatur 
Opstillingslister skal sættes op senest 3 uger før. 
Nicolai Riber har tilbudt sig som ordstyrer. 
 
5. Brugerrådets mødefrekvens 
Det blev besluttet at holde møder hyppigere og forsøge at holde mellemmøder med 
praktiske ting omkring huset, hvor Nicolai ikke behøver at deltage. Nicolai skal dog have 
både dagsorden og referat fra alle møder. 

 
6. Keramikovn 
Dragør skole vil give os en ovn. Vennerne vil betale flytning og installation. Emily undersøger 
teknikken. Afgørelse til sommer. 
 
7. Orientering omkring Væveren 
I forbindelse med fakturering til annoncører i Væveren, har administrationen meddelt Emily, 
at annoncer i Væveren skal koste det samme som annoncer i Dragør Nyt. Det vil i mange 
tilfælde fordoble annonceprisen. Samtidig fik Emily besked om, at medier med annoncer 
ikke må ligge på kommunale hjemmesider. 
Derfor har redaktionen i første omgang valgt at fjerne annoncer fra den først kommende 
udgave af Væveren, indtil udfordringen er afklaret med kommunens administration. 
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8. Status på Hattefesten den 5. april 
Pt. Omkring 50 tilmeldte. Vennerne donerer 4.300 kr. udover donationen til musik på 5.000 
kr., der allerede var bevilget i forbindelse med den aflyste fest i efteråret. 
 

9. Netværksmøde med 1. sal den 21. februar 
Der var omkring 20 deltagere fra Aktivitetshuset + 2 sundhedskonsulenter, 
demenskoordinatoren og den ansvarlige for hjælpemidler fra 1. sal oh en repræsentant fra 
Enggården. Der var gode diskussioner og enighed om, at vi fortsat skal mødes og fastlægge 
en strategi og tilhørende aktiviteter, der kan skabe en god opbakning om de ældre i 
kommunen. Sundhed & Velvære udvalget koordinere de fælles aktiviteter og vil udover 
sundhedskonsulenterne også invitere en repræsentant fra Enggården med til udvalgets 
møder. 

 

10 Loftventilation i Kedelhuset – 1.sal 
Installationen er besluttet. Finansiering: 6000 kr. fra Brugerrådet, 17.000 kr. fra Vennerne.  
 
11. Datakvalitet i Conventus 
- Afskærmning af mulighed for borgere, der ikke er bosat i Dragør for at melde sig ind i huset 
- Dubletter. Informationen kan hjælpe med oprydning 
- Fejlagtige Mailadresser. Informationen kan rydde op, når der er foretaget oplæring 
- Personer/medlemmer. Liste over ’problemer’ foreligger.  Beslutning afventer vedtægter. 
- Medlemmer, der ikke er på hold. Opfølgning?? 
Beslutning: En gennemgribende oprydning af kategorier/rettigheder er end større opgave 
end Informationen kan løfte. Noget kræver vedtægtsændringer andet en kæmpe 
arbejdsindsats og muligvis et kursus i systemadministration. Action afventer. 
 

12. Punkter fra SSAU møde den 4. februar 2025 
- Justering af tilbud på de kommunale skovture.  
Nicolai Riber orienterede om SSAU mødets behandling af 3 forskellige modeller for 
kommunalt tilskud samt loft/ikke loft for deltagerbetaling. Alle nedstemt og sagen løftes til 
kommunalbestyrelsen. Brugerrådet drøfter udfaldet på næste møde. 
- Medlemsforslag fra A – Seniorpensionister i Aktivitetshusets målgruppe. Målgruppen kan 
indføjes i de reviderede vedtægter, hvis det vedtages. 

 

13. Emily har ordet 
a. Orientering vedrørende økonomi 
- Indkøb vi SKI systemet. Orientering om regler. 
- Aftale om donationer fra Vennerne. Vennerne står fremover at indkøbe, hvad der løbende 
er behov for til huset. 
- Aftale vedrørende donationer fra fonde. Det er fremover både Vennerne og huset, der 
søger fondsmidler. 
- Betalinger i forbindelse med arrangementer. Undervisning er momsfritaget, underholdning 
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er pålagt moms.  
-  Bevilgede §18 midler må ikke overføres til huset. Ansøger betragtes som personlig 
modtager og afregner skat efter reglerne. 
- Praksis, hvis huset modtager et større beløb som gave (f.eks. en arv). Gældende lovgivning 
skal følges. 
 

b. Tilbagemelding vedr. rengøring 
Emily udtrykker stor tilfredshed med rengøringsafdelingen.  
  
c. Fondsansøgninger 
- De to nuværende fundraisere ønsker at stoppe. Der kom gode forslag til afløsere på 
bordet. Afventer endeligt tilsagn fra de foreslåede navne. 
- Thomas har søgt §18 midler til ny massagestol og en siddecykel (til genoptræning). 
- Nye stole til salen vil være næste store ansøgningsemne. 
 
d. Bankoregler 
- Bankospil, hvor indtægten udgør en pris under 15.000 kr., er ikke omfattet af de nye regler. 
 
e. Uddelegering af opgaver 
-Liste over Informationens nuværende og kommende opgaver er fremsendt til Brugerrådet. 
 
f. Sundhedsdag 2025 
- Forventes afviklet efter planen (skitse er sendt til Brugerrådet). Emily taler med Bibi. 
 

14. Henvendelse fra Moni Pedersen 
Optagelse af efterlysning af aktivitetsleder til svenskhold kommer med i næste Væveren. 
Emily svarer Monika om praksis for dannelse af nye hold. Det er ikke Brugerrådets ansvar at 
finde aktivitetsledere, men hjælper gerne nye hold i gang. 
  
15. Punkter til næste møde(r) 
- Hvor henvender man sig ved bekymring af borgere 
- Væveren 
- EU-Projekt (bilag er udsendt til Brugerrådet). Oplæg ved Thomas 
- Kommunens skovture 
- Ensomhed – Oplæg ved Emily og Thomas 
- Revision af husets vedtægter. Arbejdsgruppe??  

 

 

Kommende møder 
Torsdag den 6. marts: Brugerrådsmøde kl. 09-11. Ansvarlig??? 
Fredag 21. marts: Møde med Ældrerådet, Handicaprådet og Ældresagen 
kl-09-11-30. Deltagere; Flemming, Jutta, Thomas 
Mandag 31. marts: Besøg fra Israel kl.13.-15. Planlægger: Emily og Arne 
Torsdag den 3. april: Brugerrådsmøde kl. 09-11 
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Mandag den 7.april: Aktivitetshusets årsmøde kl.14.00-15.30 
30. april: Aktivitetsledermøde kl.10.30-12.00. frokost kl.12.00 

 
 
Væveren of kommende redaktører 
Redaktører af kommende numre aftales på næste møde /efter Årsmødet 

 
 

 

 


